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Núm. d’expedient 1079/2023 -2152   
Departament ESPORTS

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESPORTIU MUNICIPAL DE DATA 21 DE 
MARÇ DE 2019

Cubelles, a dia 21 de març de 2019, a les 19:40 hores, es reuneixen a la sala de reunions del 
centre social CSIDE, sota la presidència del Sr. Narcís Pineda i Oliva, Regidor d’Esports de 
l’Ajuntament de Cubelles, i amb presència del Tècnic d’Esports de l’Ajuntament de Cubelles, el 
Sr. Oriol Miró i Morer, els/les següents representants de les entitats esportives del municipi de 
Cubelles: 

- Sr. Jordi Calvo actuant com a vocal del Club Tennis Cubelles. 
- Sr. Fran Chan i Sr. Ignasi Estarlich actuant com a vocals del Club Futbol Sala Cubelles. 
- Sr. Antonio López actuant com a vocal del Club Futbol Cubelles.
- Sr. Lluís Pineda actuant com a vocal del Club Esportiu Cubelles.
- Sr. Manuel Ortiz actuant com a vocal del Club Marítim Cubelles.
- Sr. Jose Carlos Natera i Sra. M. Victoria de Oliveira actuant com a vocals del Club Patí 

Cubelles.
- Sr. Guillermo Silva actuant com a vocal del Club Petanca Cubelles.
- Sr. Antonio Baltanás actuant com a vocal del Club Tennis Taula Cubelles.
- Sr. Pepe Cabedo i Sr. Jordi Femenia actuant com a vocals del Club Bàsquet Cubelles.

No assisteixen les entitats esportives següents: Club Ciclista Cubelles, Activa’t Cubelles, Club 
d’Escacs “El Castell” de Cubelles, SDPM, Moto Club Cubelles, Club Patinatge Artístic Cubelles 
i Club Voleibol Cubelles.

S’inicia l’examen dels assumptes inclosos a l’ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova amb el vot favorable dels membres assistents a la reunió.

2. Informacions de la presidència.

En defecte del Sr. Jordi Obach i Xifra, els membres del Consell, han designat que actuï com a 
secretari el Sr. Jordi Calvo Puig, representant del Club Tennis Cubelles.  

El departament de l’Opic de l’Ajuntament ha sol·licitat al president del Consell reproduir a la 
reunió un power point  d’interès per les entitats esportives vers la forma de relacionar-se amb 
l’administració. En resum, s’indica que les entitats estan obligades, segons l’article 14 de la Llei 
39/2015, de procediment administratiu comú, a relacionar-se amb l’administració amb mitjans 
electrònics; poden presentar documents per via electrònica mitjançant el registre electrònic i 
poden rebre documents per via electrònica mitjançant la notificació electrònica.

3. Actuacions realitzades durant la legislatura 2015-2019.

Es visualitza un power point explicatiu de totes les actuacions realitzades al Poliesportiu 
Municipal en la legislatura 2015 – 2019.

Vers l’actuació de construcció d’un camp de gespa FB7, el regidor d’esports comenta que el 
president del Club Futbol Cubelles va sol·licitar fons a la Federació Catalana de Futbol per tal 
de finançar la construcció i, arran d’aquesta iniciativa, s’està tramitant una subvenció al 
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Consejo Superior de Deportes, d’import 74.824,47€, aportació tramitada per la Reial Federació 
Espanyola de Futbol per mitja de la Federació Catalana de Futbol. 

Vers l’actuació de construcció d’una coberta a la pista exterior poliesportiva, el regidor d’esports 
diu que en el projecte s’han determinat dues fases, en la primera fase s’executarà la 
construcció de la coberta, la instal·lació de l’enllumenat amb llums led i la instal·lació dels 
canals de recollida d’aigües pluvials. En la segona fase s’executarà la instal·lació d’un peto de 
protecció perimetral. Les obres s’iniciaran l’1 d’abril de 2019.

Vers l’actuació de construcció d’una paret de rebot a les pistes de frontó, el regidor d’esports 
comenta que s’ha hagut d’ajornar l’execució de l’obra degut a la caiguda del muret perimetral 
de la zona del camp de FB7 per les fortes ventades de finals de gener del 2019; hi havia diners 
per a dur a terme l’actuació però s’han hagut de destinar al pagament de la reconstrucció del 
muret perimetral del Poliesportiu. 

El regidor d’esports agraeix la col·laboració de les entitats durant la legislatura i la seva 
paciència en l’execució de les diverses tasques de manteniment.

4. Creació d’una comissió de valoració dels guardonats a l’activitat “Nit de l’Esport”.

El regidor d’esports explica que la nit de l’esport és una activitat consolidada a Cubelles i s’ha 
de buscar una comissió que valori les propostes als diversos guardonats. 

El Sr. Jordi Calvo sol·licita que es limiti el nombre de guardonats per entitats. El Sr. Lluis Pineda 
diu que s’ha de fer una normativa adequada als diferents esports.

El regidor d’esports pregunta als/les presents si hi ha cap persona voluntària que vulgui formar 
part d’aquesta comissió. La comissió de valoració estarà formada per al Sr. Jordi Calvo, del 
Club Tennis Cubelles, el Sr. Antonio López, del Club Futbol Cubelles i el Sr. Ignasi Estarlich, 
del Club Futbol Sala Cubelles. 

5. Precs i preguntes. Torn obert de paraules.

El Sr. Manuel Ortiz, representant del Club Marítim Cubelles, explica que s’ha fet un canvi de 
junta, d’estatuts i un nou restaurant al club. El dia 13 d’abril de 2019 hi ha una jornada de 
portes obertes i tothom que vulgui podrà participar. Comenta que l’objectiu de la nova junta es 
obrir-se al poble. 

El Sr. Lluis Pineda, representant del Club Esportiu Cubelles, diu que el power point del 
departament de l’Opic s’hauria d’haver posat en l’ordre del dia. El regidor d’esports li respon 
que s’ha posat al punt d’informacions de la presidència com a avanç del procediment, que ha 
sigut una petició de la cap de l’Opic directament a ell. El Sr. Lluis Pineda comenta que han de 
donar facilitats a les entitats per a poder interactuar telemàticament amb l’administració. 

El Sr. Lluis Pineda planteja diversos suggeriments sobre la zona esportiva: 

Primer, manca il·luminació a les places d’aparcament. El tècnic d’esports li comenta que pot 
presentar una instància a l’Ajuntament i la derivaran al departament que pertoqui. 

Segon, canviar la il·luminació del camp futbol Josep Pons i Ventura. El tècnic d’esports li 
respon que hi ha un estudi realitzat per a canviar les llums a leds. 

Tercer, s’han d’acabar d’habilitar les voreres del Poliesportiu. 
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Quart, s’ha de solucionar el problema de les aigües pluvials de camp futbol Josep  Pons i 
Ventura.

Cinquè, en quina situació es troba el restaurant del Poliesportiu? El regidor d’esports explica 
que es va portar a decisió del govern si es prorrogava el contracte per cinc anys o no. Per JGL, 
per majoria dels membres, es va decidir no prorrogar el contracte i aquest finalitza el 23 de 
juliol de 2019. Hi ha previsió de treure a concurs els plecs del contracte. Hi ha un procés previ a 
realitzar com fer un inventari, serveis tècnics a d’inspeccionar la instal·lació per a veure si tot 
esta en regla, s’ha de valorar si hi ha d’haver inversions a fer o no, ...en el procés intervenen 
diversos departaments, el d’esports, serveis tècnics, obres i serveis, serveis econòmics, ...Tot 
depenen de la inversió a realitzar s’ha d’atorgar els anys a la concessió. Que passarà a partir 
del dia 23 de juliol? Poden continuar el servei fins a la fi de temporada estival.

El Sr. Jordi Calvo, representant del Club Tennis Cubelles, planteja que es limiti l’ús del cotxe 
dins del poliesportiu dels concessionaris de la piscina; condueixen molt ràpid tot i havent 
persones en els vials interns.

I sense cap més assumpte a tractar, s’accepta per unanimitat tots els punts proposats i, 
s’aixeca la sessió a les 20:45 hores, estenent-se aquesta acta, de la que com a secretari en 
dono fe.

El secretari del Consell Esportiu Municipal Vist-i-plau
Jordi Calvo Puig El President del Consell Esportiu Municipal

Narcís Pineda i Oliva

Per descarregar una còpia d'aquest document consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació a2269f4f9e434dafaf4a20b43632bf52001

Url de validació https://ovac.cubelles.cat/absis/idi/arx/IDiARXABSAWEB/catala/ASP/verificadorfirma.asp

Metadades Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original


		2023-03-02T10:59:03+0100
	38122113G JORDI CALVO (R: G62138979)


		2023-03-02T10:59:36+0100
	38122113G JORDI CALVO (R: G62138979)


		2023-03-02T10:59:55+0100
	38122113G JORDI CALVO (R: G62138979)


		2023-03-07T11:24:50+0100
	Narcís Pineda Oliva - DNI 52215855J (AUT)


		2023-03-07T11:25:26+0100
	Narcís Pineda Oliva - DNI 52215855J (AUT)


		2023-03-07T11:25:44+0100
	Narcís Pineda Oliva - DNI 52215855J (AUT)




